



Ottawa, Canada K1A 0G2
The Honourable L'honorable
Helena Guergis, P.C., M.P., C.P., députée

Dear athlete:

As Secretary of State (Foreign Affairs and International Trade) (Sport), I congratulate you on your participation in the 2007 Pan American Games in Rio de Janeiro, Brazil.

Major events like the Pan American Games embody the spirit of sport. They encourage healthy competition, support fair play, and promote social interaction. These Games gave you the opportunity to test your skills against some of the best young athletes on the continent and to be united with peers of all backgrounds through your love of sport.

You have represented our country with distinction, and Canadians join me in applauding your commitment to excellence.

On behalf of the Government of Canada, I would like to express our pride in your participation in these Pan American Games. Canada sent one of the largest delegations to the Games, and I trust that your participation in them helped pave your way to future success.

Best wishes for continued success.

Yours sincerely,

Cher athlète,

En ma qualité de secrétaire d'État (Affaires étrangères et Commerce international) (Sports), je vous félicite d'avoir participé aux Jeux panaméricains de 2007 qui ont eu lieu à Rio de Janeiro, au Brésil.

Des manifestations sportives d'envergure telles que les Jeux panaméricains incarnent l'esprit du sport. Elles encouragent la saine compétition et l'esprit sportif, tout en favorisant l'interaction sociale. Grâce à ces Jeux, vous avez pu vous mesurer à certains des meilleurs jeunes athlètes du continent et côtoyer vos pairs de tous les milieux, eux aussi passionnés par leur sport.

Vous avez représenté notre pays avec distinction, et les Canadiens se joignent à moi pour applaudir votre quête d'excellence.

Au nom du gouvernement du Canada, je tiens à vous dire combien nous sommes fiers que vous ayez participé aux Jeux panaméricains de 2007. Je suis convaincue que ces jeux vous guideront vers d'autres réussites.

Mes meilleurs vœux vous accompagnent.

Cordialement,

Helena Guergis